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Interpelacja w sprawie demontażu zbędnych opraw oświetleniowych. 

= � tros� �ściwe ��� �ów publicznych z�ązanych z

energią niezbędną do oświetlenia dróg, a także konserwacją punktów oświetleniowych, proszę o 

zalecenie spółce PGE Uako właścicielowi infrastruktury w tym miejscu), demontażu zbędnych 
opraw oświetleniowych wraz z obcięciem wysięgników na latarniach nr 10 14 i 16 przy ul. 

Świętoduskiej 

które pierwotnie odpowiadały za oświetlenie skweru, a dziś świecą na nieużytkowany teren 

zielony, w dodatku wygrodzony płotem budowlanym. 

Podkreślić należy, że w przypadku odzyskania tego terenu od spółki Arkady i jego 

docelowym zagospodarowaniu i tak powstanie tam nowe, oświetlenie, a więc nie zachodzi 

możliwość przywrócenia wnioskowanych do trwałej likwidacji opraw w przyszłości. 

Zważywszy, że taka sytuacja jak obecnie może potrwać jeszcze wiele lat, propozycja wydaje 

się być ze wszech miar zasadna. 


